
 
 

 
 

Αθήνα, 26 Ιουλίου 2024 
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Σε κατάρρευση το ΕΣΥ – Σε απόγνωση το προσωπικό της 

αιματολογικής κλινικής στο Βενιζέλειο Νοσοκομείο 

Ηρακλείου» 

               

Nέα προβλήματα προκύπτουν για το Βενιζέλειο νοσοκομείο καθώς ,όχι μόνο τα 

χειρουργεία λειτουργούν με δεκάδες δυσκολίες λόγω έλλειψης αναισθησιολόγων, 

αλλά επιπρόσθετα προκύπτουν καθημερινά εμπόδια με αποτέλεσμα την 

ταλαιπωρία των ασθενών. 

Όπως σημείωσε το μέλος της τριμελούς επιτροπής γιατρών Βαγγέλης Θαλασσινός 

μιλώντας σε ραδιοφωνική εκπομπή σήμερα, η αιματολογική κλινική του 

νοσοκομείου βρίσκεται στα όρια της, αφού πλέον έχουν μείνει τρείς (3) γιατροί 

από τους πέντε που ήταν αρχικά με αποτέλεσμα να μην μπορεί να λειτουργήσει 

ομαλά και να ταλαιπωρούνται τόσο οι ασθενείς, όσο και το προσωπικό.  

Το φαινόμενο της υποστελέχωσης αλλά και της έλλειψης αναλώσιμων και υλικών 

αφορά όλα τα νοσοκομεία και ιδίως όσα βρίσκονται στην περιφέρεια, μεταξύ 

αυτών και της Κρήτης.  

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Πότε θα στελεχωθεί επαρκώς η εν λόγω κλινική αλλά και γενικότερα το 

νοσοκομείο; 

2. Ποιο είναι το πλάνο του Υπουργείου για τα νοσοκομεία της περιφέρειας; 
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Γεώργιος Μανούσος 
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